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l. Przedsigbiorcy prowadz4cy dzialalnodi gospodarcz4przy ul. Zbiegniewskiej

?0,20a,20 b, 20 c i 20 d maj4 duz,v problem z dostaw4 towaru, poniewaz w

zatoczce przy ich budynkach parkqiq non stop samochody wystawione na

sprzeda2 przez innych mieszkaric6w. Rozwi4zaniem tej sprawy byloby

wprowadzenie maku dopuszczaj4cego tam parkowanie do l5 minut. Takie

rozwi4zanie jest chociazby w sqsiedztwie przy ulicy Nowcy. Zataki

parkingowe, wzdtuz tak ruchliwej ulicy, jak Zbiegniewska powinny sfu2yi

dostawie towaror,l'o r6wniez sluzbom publicznym, kurierom i.t.p., a nie byc

mieiscem wystawowym do sprzedazy pojazdow samochodowych' Proszq o

koriystne dla przedsigbiorcow ra,-m zlokalizowanych rozwi4zanie tej

uciqzliwo$ci.
Z. Mieszkaricy osiedla Poludnie korzystaj4cy ze spacerow w pobliskim lesie, sq

zbulwersowani faktem budowy osiedla domk6w jednorodzinnych w $rodku

kompleksu lesnego w rejonie Falbanki. Proszg o informacjg czy Gmina Miasto

Wloilawek doctrowalo wszelkiej staranno$ci, przepisow prawa i ochrony

$rodowiska, wydaj4c zgodg na budowq w tym szczeg6lnym miejscu'

3. Mieszkanco* osiedta ponAnie bulwersuje zaSmiecony las na odcinku od ul'

Fabianka do ronda Fabianka i riciezki rowerowo * pieszej u zbiegu ul. Jana

Pawla II.
4. Mieszkaircy ul. Letniej 3ABZ zglaszap pretensie ocrganizacji ruchu w rejonie

ich posesj i zwiqzanej zprzebudow4 ulicy Letniej. Sciezka rowerowa i chodnik

przy bramiew.iazdowej ograni"raiqwidoczno$c i mog4 prowadzi6 do

konfliktow, nawet wypadkow z pieszymi i rowerzystami. Ponadto w ulicy

brakuje zataczek dla samochod6w kurier6w, czy stuhb publicznych, co tez

rodzi okreSlone perturbacje. Twierdz:4,2e wypigtrzenia jezdni spowalniajqce

ruch,, powoduj4 zwigkszenie drgania i pqknigcia w ich domach. Proszq o

rozwa1enie i wzigcie pod uwagg wniosk6w poki jeszcze trwa przebudowa tej

drogi.
5. W centrum osiedla Michelin arajduje siq opuszczona i za$miecona posesja

przy ul. Jana Pawta II 68 nanaroiniku z ulic4 Wiewi6rczq. Jest to w4tpliwa

wizyt6wka osiedla, dlatego mieszkaricy prosz4 o zrobienie z tym porz4dku

DYzez w{adze miasta.

,' ol) W irnieniu mieszkancow osiedlaprzy ulicy Wilgi, Cienistej i l,ubinowej,
\-/l proszQ o wyprofilowanie i wyr6wnania dw6ch pierwszych gruntowych ulic.
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Mieszkan cy Zazamcza, sq zbulwersowanio ze w niedawno oddanym przejSciu

podziemnym przez tor-v w rejonie ulicy Radosnej zabrakio monitoringu! co

powinno byc standardern przy kaidej mie.iskiej inwestycji.
W reionie przej$cia podziemnego dla pieszych na osiedlu Zazamcze wycigto

topoie, ale pozostawiono pniaki z ktorych odrastaj4 na ponad 1 metr wysoko$ci

.ha*r.r., kt6rych tam nie powinno byi. W imieniu mieszkaric6w proszg o ich

usunl9cle.
g. W zwiqzku z tym, ze niektorzy mieszkaricy dopuszczaj4 sig demontazu przgsel

zabezpieczaj4cych torowisko w rejonie przejScia dla pieszych pod torami na

osiedlu Zazamcze, proszE prezydenta miasta o rozwa2enie moZliwo$ci

dodatkowego przej$ciaprzeztory w rejonie ulicy Zwirowej. Mozna

zastosow ac zabezpieczenia i rozvviqzanie przyj Ete z powodzeniem na

polwyspie helskim w wojew6dztwie pomorskim.

l0.W centrum miasta przy ulicy Kr6lewieckiej 23 jest zapadiina we wjezdzie do

bramy, co zagraaa szczeg6lnie pieszym poruszajqcym siq tq ulic4. Mieszkaficy

proszq o naprawienie tej usterki.
11. Mieszkancy Wloclawka nie przy'jmqiq do wiadomo$ci tlumaczei pana

prezydenta dotyczqcych naprawy jezdni po okresie zimowym. Rozkladanie na

raty biezqcych napraw ulic jest skandaliczne i w zaden spos6b nie da sig tego

obronic. Dlatego apelujg do prezydenta o jak nqiszybsze wykonanie napraw
jezdni, szczeg6lnie w tych miejscach, kt6re s4 sygnalizowane w interpelacjach
moich i innych radnych, oraz interwencjami mieszkaric6w.

l2.Mieszkaricy WtoclawkazwracE4 sig do radnych z pytaniami, dlaczego

pracownicy MZIDiT |MZZIUK realizuj4 swoje prace naprzemiennie z
pracownikami firm zewngtrznych i wlasnych? Proszg o przsprowadzenie

kontroli wydatkowania $rodk6w budzetowych z ostatnich 3 miesiqcy, przez,

podlegle jednostki i prz,ekazanie informacji Radzie Miasta. Zachodzi
podejrzenie podw6jnego finansowania przez miasto firm zewnqtrzrrych oraz

wlasnych.

Z powaianiem
Jsnusz Dgbcryrtski


